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Abstract (en)
A two-component pressurised container, especially for two-component foams, having a valve device, an outer container (1) for a first component
and propellants and having an inner container (23) which is closed off relative to the outer container for the second component and, if appropriate,
a further propellant, it being possible for the inner container to be opened in the outer container by means of a trigger which can be actuated from
the outside, the opening of the inner container taking place by means of a rotary movement of the valve tube (12) relative to the valve seat (6).
<IMAGE>

Abstract (de)
Zweikomponenten-Druckdose, insbesondere für 2K-Schäume, mit einer Ventileinrichtung, einem äußeren Container (1) für eine erste Komponente
und Treibmittel und einem gegen den äußeren Container abgeschlossenen inneren Container (23) für die zweite Komponente und ggf. weiteres
Treibmittel, wobei der innere Container mittels eines von außen betätigbaren Auslösers in den äußeren Container geöffnet werden kann, wobei das
Öffnen des inneren Containers durch eine Drehbewegung des Ventilrohrs (12) gegen den Ventilsitz (6) erfolgt. <IMAGE>
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